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RESULTAT DE LES ELECCIONS MUNICIPALS 1999 
A LA ROCA DEL VALLÈS 

L^ROGû^CEhriRE SANTTAAGNÈS LATCRRETA MUNiaPI NOMBRE 
REC51DORS CAMDIDATURES roiAL % TOTAL % TOTAL % TOTAL % 
NOMBRE 

REC51DORS 
PSC-QR 1491 62,10% 204 73,65% 402 33,78% 2097 54,21% •'•"a 
CIU 472 19.66% 45 16,25% 79 6,64% 596 15,41% 2 
ILT 152 6.33% 11 3,97% 540 45,38% 703 18,17% 
IC 137 6,71% 1 0,36% 81 6,81% 219 5,66% 0 
PR 53 2,21% 8 2,89% 42 3,53% 103 2,66% 0 
ERC 34 1,42% 6 2,17% 28 2,35% 68 1,76% 0 -ï>> 
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TDTAL ELECTORS 3690 379 1918 5087 
% PARnCIPACIO 65,07% 73,09% 62,04% 64,61% 

José Nieto (ILT) 
"No tengo ningún interés en hacer declaraciones sobre las elecciones porque en entrevistas anteriores nos 

habéis publicado lo contrario de nuestras declaraciones." 

Rafael Ros (CIU) 
Valoració deis résultats. 
Eren uns résultats bastant 

previsibles atès els precedents que 
havíem tingut en el darrer any, 
especialment el tema délicat de la 
moció de censura. D'alguna manera 
jas'havia previst un résultat d'aquest 
tipus. La nostra sortida a la vida 
pública, a la política, era en el sentit 
de complementar una mica aquest 

Esperem molt de 
l'equíp de govern 

perqué ha de 
resoldre temes 

fonamentals 
d'estructuració 

urbana 

résultat que ja es preveía per 
representar una alternativa i poder 
generar debatpolític. 

Valoració de la campanya 
electoral. 

Bé, per nosaltres ha estât una 
campanya molt intensa perqué hem 
desembarcat a deu dies vista de 
tancar les candidatures. Per tant. 

hem tingut un mes i mig que l'hem 
viscut com si fos gairebé un any. 
Però, d'altra banda, per part nostra 
ha estât una campanya molt 
correcta i educada i sabem d'altres 
referéncies que no ens han agradat 
tant, però ja se sap que les 
campanyes són una mica d'aquesta 
manera. 

Qué espera de l'equip de 
govern durant els 4 anys vinents? 

Aquests quatre anys que tenim 
per endavant son molt importants 
per la Roca. Estem en un moment 
est ratégic de d inami tzac ió 
econòmica i tenim un Pia General 
que ha arribat a complir una data 
estratégica. LIavors, esperem molt 
de l'equip de govern perqué ha de 
resoldre temes fonamenta ls 
d 'es t ruc turac ió urbana, 
d ' in f raest ruc tures que ens 
sobrevenen importants com el TGV 
0 la variant de Cardedeu i s'ha 
d'af rontartot això amb cara i ulls. No 
ens estem jugant el futur de quatre 
anys sinó el futur del municipi. 
Espero una reflexió sobre moites 
propostes que portaven ells i que 
porten encara en programa electoral 
1 que poden hipotecar greument el 

futurdel municipi. 
Creu que són bones les 

majories absolutes? 
En principi no tenen perqué ser 

do lentes. Depén de com 
s 'administr in. A leshores, una 
major ia abso lu ta el que té 
bàsicament de bo és que permet 
treballar a l 'equip de govern. 
Aleshores, amb aquesta majoria no 
hi ha excuses, només espotferque 
feina. Si no es fa aquesta feina 
evidentment és una mala gestio, 
està claríssim. 

Qué destacarla d'aquestes 
eleccions? 

Bàsicament el que destacarla 
d'aquestes eleccions i de les del 
1995 és la participació ciutadana. 
La gent de la Roca habitualment no 
té una vida social massa intensa ni 
participa massa en eis actes però 
en aquests casos es reserva i és 
quan es veu qui son. Estan com 
d'amagat però apareixen a les 
eleccions i això és molt important. 
Tenim de les participacions més 
altes de Catalunuya i aquest aspecte 
és fonamental per la vida social i 
política del municipi. 
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